



# Extra medlemsmöte föredragningslista 13 november 2023

ÖSTERBOTTNISKA NATIONEN  
VID ÅBO AKADEMI r.f.

**Tid:** 13.11.2023 kl. 18:00

**Plats:** Armfelt, Arken, Fabriksgatan 2, 20500 Åbo

Deltagare: Emelie Bodbacka, Wilma Nykung, Niko Sandberg, Ida Veijalainen, Jenna Ingves, Johanna Rautiainen, Alexandra Lindroos, Elin Sandström, Victor Österberg, Jonas Backström, Hanna Martin, Carl-Erik Strandberg, Kim Björkström, Sarah Woodward, Jakob Stenvall, Josefine Gäddnäs, Gabrielle Skähl, Vilma Sandberg, Sara Bjök, Anneli Knutar, Niklas Luukkala, David Nyman, Elin Södergård.

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnades kl: 18.03

§ 2 Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Information om kallelsen har skickats ut i officiella kanaler och ÅAS infomail. Kallelsen har funnits på nationens hemsida från 5.11. Medlemmar har fått mail 5.11.

22 röstberättigade medlemmar befann sig på plats av 1/10 av nationens medlemmar.

Mötet konstaterades därmed att vara stadgeenligt och beslutsfört.

### § 3 Godkännande av föredragningslistan

Stadgeändringsförslag ändrades till paragraf 8 och därefter godkändes föredragningslistan.

### § 4 Val av ordförande för mötet

Nationens ordförande Niko Sandberg föreslås och detta godkändes av mötet.

### § 5 Val av sekreterare för mötet

Nationens sekreterare Jenna Ingves föreslås och detta godkändes senare av mötet.

### § 6 Val av två protokolljusterare och rösträknare för mötet

Jakob Stenvall och Sara Björk nominerades och de tackade ja. Detta godkändes därefter av mötet.

### § 7 Instiftandet av en ny styrelsepost

Ordförande presenterar styrelsens förslag till varför den nya styrelseposten programansvarig skulle instiftas. Motivering fanns bifogad i mailen som bilaga för medlemmarna att läsa. Posten programansvarig skulle innebära att handha program på nationens sammankomster, avlasta värdinnans jobb enligt överenskommelse, ordna sommarträff med sommarträffsansvariga och medverka i abikommittén.

Under mötet diskuterades vad som är tyngst i styrelsen. Även vicenas uppgifter diskuterades. Under mötet lyftes även frågor fram kring vad man ska göra om en styrelsemedlem faller bort och om man kunde genomföra en stadgeändring så att styrelsen kunde bestå av 8-9 personer. Här

poängterades att styrelsearbetet skulle kunna delas upp bättre om det fanns en till medlem i styrelsen. Under mötet diskuterades också förslaget om att välja in två värdinnor och om planeringen av evenemang kunde skötas av ett utskott som skulle ledas av värdinnan och klubbhövdingen.

Kaffepaus kl: 19.11

Johanna avlägsnar sig kl: 19.23

Mötet fortsätter kl: 19.28

Efter pausen diskuterade mötet om det vore bättre att införa en funktionärsansvarig i styrelsen som kunde hålla bättre kontakt med nationens funktionärer. I samband med detta diskuterades även om man kunde hålla extra medlemsmöten för att välja in fler funktionärer som skulle kunna hjälpa till under nationens sammankomster. Därefter togs förslaget om programutskott upp igen och att funktionärsansvariga kunde leda utskottet.

Därefter diskuterade mötet kring att en arbetsgrupp kunde inrättas och diskuterade alla förslag som framkom under mötet. Det togs även upp att arbetsgruppen kunde se över nationens verksamhet och se över den och se var hjälp skulle behövas. Därefter framfördes två förslag

Förslag 1: Att en arbetsgrupp skulle inrättas för att fundera på arbetsordningen inom nationen och presentera resultaten under vårmötet.

Förslag 2: Ett programutskott skulle inrättas och att medlemsansvariga skulle leda utskottet. Medlemsansvariga skulle också kunna hålla mer kontakt med vicena. Sångledarna skulle också vara med i utskottet. Efter detta diskuterade mötet om detta förslag kunde framföras och om ett programutskott kunde inrättas under höstmötet. Vad programutskottet kommer att innebära kommer att framföras under höstmötet.

## §8 Stadgeändringsförslag

Mötet konstaterade att inget stadgeändringsförslag föreslogs och gick vidare till nästa paragraf.

## § 9 Arbetsordningsförändring

Styrelsen framförde förslaget att medlemsansvariga skulle medverka i Blade reaktionen och att det skulle vara bra om en från styrelsen hjälper till i redaktionen. Förslaget godkändes av mötet.

## § 10 Övriga ärenden

Under paragrafen diskuterades hur man kunde förbättra vice gemenskapen och om man kunde ordna träffar där vicena skulle samlas.

Frågor om distansmöte diskuterades men styrelsen förklarade att distansmöten endast möjliggörs vid undantagsförhållanden.

Diskussion om något osakligt sker på evenemang och om formulär för detta kunde göras så man kan skicka ett till styssen om någonting händer under nationens sammankomster. Här diskuterades även feedback formulär. Under mötet beslöts att dessa två blanketter ska läggas upp på hemsidan vid slutet av året.

Sedan diskuterades medlemmarnas möjlighet att delta i resor när nationen blir inbjuden till vännationernas evenemang utomlands. Sedan diskuterades om det kunde finnas en reseledare och om man kunde göra en blankett där man kan anmäla intresse och att information om detta kunde publiceras i infomålet. Under mötet diskuterades även om man kunde kontakta vännationerna och be dem spela in en video på hurdana deras fester är, om någon vill resa från ÖN men inte

varit med förut.

## § 11 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl: 20.28



---

Niko Sandberg, ordförande



---

Jenna Ingves, sekreterare



---

Jakob Stenvall Protokolljusterare



---

Sara Björk Protokolljusterare